

Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture).

By Mr. Wise,—Report of Operations under the Meat Import Act for the year 1985, pursuant to section 7 of the Act, chapter 82, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French).—Sessional Paper No. 331-1/600B. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture).*)

Proceedings of the Royal Society of Canada, 1985, together with 1985-86 Calendar, pursuant to section 9 of An Act to Incorporate the Royal Society of Canada, chapter 46, Statutes of Canada, 1883. (English and French).—Sessional Paper No. 331-1/233C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture).*)

Report of Council to the Royal Society of Canada for the year 1985-86, together with the Auditors' Report, pursuant to section 8 of An Act to Incorporate the Royal Society of Canada, Chapter 46, Statutes of Canada 1883. (English and French).—Sessional Paper No. 331-1/233D. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture).*)

Petitions Filed with the Clerk of the House

Pursuant to Standing Order 106, a petition certified to be in order by the Clerk of Petitions was filed, as follows:

- by the honourable Member for Victoria (Mr. McKinnon) concerning the decommissioning of lighthouses in British Columbia (331-766).

At 10.00 o'clock p.m., the Speaker adjourned the House until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 3(1).

le Président

JOHN W. BOSLEY

Speaker

Document parlementaire n° 331-1/419A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(4) du Règlement).*

Par M. Wise,—Rapport des opérations effectuées en vertu de la Loi sur l'importation de la viande pour 1985, conformément à l'article 7 de cette Loi, chapitre 82, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-1/600B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(4) du Règlement).*)

Délibérations de la Société royale du Canada, 1985, ainsi que l'Annuaire 1985-1986, conformément à l'article 9 de la Loi constituant en société la Société royale du Canada, chapitre 46, Statuts du Canada, 1883. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-1/233C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 67(4) du Règlement).*)

Rapport du Conseil à la Société royale du Canada, 1985-1986, ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, conformément à l'article 8 de la Loi constituant en société la Société royale du Canada, chapitre 46, Statuts du Canada, 1883. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-1/233D. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 67(4) du Règlement).*)

Pétitions déposées auprès du Greffier de la Chambre

Conformément à l'article 106 du Règlement, la pétition suivante, certifiée conforme par le greffier des pétitions, est présentée:

- par l'honorable député de Victoria (M. McKinnon) sur la mise hors service de phares en Colombie-Britannique (331-766).

A vingt-deux heures, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à onze heures, conformément à l'article 3(1) du Règlement.